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 Protokół Nr 2/2024 

z obrad LXVII sesji Rady Gminy Konopiska 

w Urzędzie Gminy Konopiska dnia 27 lutego 2024 r., 

 od godz. 1400 do godz. 1544 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Konopiska  Edward Bałdyga. W chwili otwarcia 

sesji uczestniczyło w obradach 14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Radny Marek Parandyk był 

nieobecny. Przewodniczący Rady Gminy Konopiska powitał wójta gminy Jerzego Żurka, 

zastępcę wójta Iwonę Lisek, skarbnika gminy Jadwigę Janik, sekretarza gminy Barbarę 
Ankowską-Lis, radnego powiatowego Mieczysława Chudzika, radcę prawną Wiesławę Rodak, 

radnych, sołtysów, kierowników referatów. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad 

E. Bałdyga – radni otrzymali porządek obrad w następującym brzmieniu 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Gminy Konopiska. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2024-2033. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Częstochowskiego na 

współfinansowanie zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej nr 1050S - ul. 

Przemysłowa w miejscowości Konopiska, gmina Konopiska". 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Konopiska”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

"Aleksandria Pierwsza - Tereny Działalności Gospodarczej". 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Konopiska na lata 

2024-2030. 

13. Sprawy różne i zapytania. 

14. Zakończenie obrad. 

E.Bałdyga - z uwagi na niejasności związane z planowaną inwestycją dotycząca przebudowy 

drogi powiatowej nr 1050S - ul. Przemysłowa w miejscowości Konopiska zgłaszam wniosek 

formalny Komisji Finansów, Gospodarki, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska                    

o wykreślenie z  porządku obrad dzisiejszej sesji punktu 7  Podjęcie uchwały w sprawie pomocy 

finansowej dla Powiatu Częstochowskiego na współfinansowanie zadania pn. "Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1050S - ul. Przemysłowa w miejscowości Konopiska, gmina Konopiska" 

celem przesunięcia go na późniejszy termin. 

M.Chudzik – sprawa przebudowy drogi ul. Przemysłowej trwa już ponad 2 lata. Zadanie ma 

zostać zrealizowane w formule „zaprojektuj-wybuduj”. Na odcinku 3,08 km (od DW 907 do A1) 

ma nastąpić kompleksowa przebudowa drogi wraz z przebudową odwodnienia  i budową ścieżki 

pieszo-rowerowej. 
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E.Bałdyga – starostwo powiatowe powinno spotkać się z władzami gminy i wyjaśnić cały 

przebieg planowanej inwestycji. Lokalni przedsiębiorcy posiadający wzdłuż ul. Przemysłowej 

pawilony handlowe są zaniepokojeni,  obawiają się że na czas robót budowlanych droga zostanie 

zamknięta co uniemożliwi prowadzenie handlu. 

M.Chudzik – wyjaśnienie wątpliwości może nastąpić na komisji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie wniosek formalny                              

o wykreślenie z  porządku obrad sesji punktu 7 Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej 

dla Powiatu Częstochowskiego na współfinansowanie zadania pn. "Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1050S - ul. Przemysłowa w miejscowości Konopiska, gmina Konopiska" celem 

przesunięcia go na późniejszy termin. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 11 radnych 

  „przeciw”              1 radny 

  „wstrzymało się”          2 radnych  

 

Wniosek o wykreślenie z  porządku obrad sesji punktu 7 Podjęcie uchwały w sprawie 

pomocy finansowej dla Powiatu Częstochowskiego na współfinansowanie zadania pn. 

"Przebudowa drogi powiatowej nr 1050S - ul. Przemysłowa w miejscowości Konopiska, 

gmina Konopiska" został przyjęty. 

 

E.Bałdyga - z uwagi na brak uzgodnień z Urzędem Marszałkowskim na nieleśne przeznaczenie 

gruntów zgłaszam wniosek wójta o wykreślenie z  porządku obrad dzisiejszej sesji punktu 11 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Aleksandria 

Pierwsza - Tereny Działalności Gospodarczej". 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie wniosek wójta o wykreślenie              

z  porządku obrad sesji punktu 11 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "Aleksandria Pierwsza - Tereny Działalności Gospodarczej". 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 13 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych  

„brak głosu”                                       1 radny (Janusz Benesz) 

 

Wniosek o wykreślenie z  porządku obrad sesji punktu 11 Podjęcie uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Aleksandria Pierwsza - Tereny 

Działalności Gospodarczej" został przyjęty. 

 

E.Bałdyga odczytał porządek obrad LXVII sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Gminy Konopiska. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2024-2033. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

ora z zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska”. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Konopiska”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Konopiska na lata 

2024-2030. 

11. Sprawy różne i zapytania. 

12. Zakończenie obrad. 

 

E.Bałdyga poddał pod głosowanie porządek obrad  LXVII sesji. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych  

 

Rada Gminy Konopiska jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji Rady Gminy Konopiska 

E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do protokołu z LXVI sesji? 

Uwag nie było. 

E. Bałdyga  poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z LXVI sesji. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

   

Protokół z LXVI sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Jerzy Żurek przedstawił sprawozdanie o pracy między sesjami. 

A.Janik – czy radni zostaną zapoznani z koncepcją utworzenia parku w Konopiskach i czy 

będzie można wnieść uwagi? 

Wójt – tak, radni zostaną zapoznani z ww. koncepcją, do której będzie można wnieść pewne 

uwagi.  

E.Bałdyga – proszę, aby na kolejnych komisjach przedstawić radnym koncepcję utworzenia 

parku w Konopiskach. 

E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2024-2033. 

J.Janik omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
E.Bałdyga – czy są jakieś uwagi, pytania? 

Uwag i pytań nie było. 

B.Jabłońska  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 13 radnych 

  „przeciw”                      0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

„brak głosu”                                      1 radny (Marcin Poleszczuk) 

 

UCHWAŁA NR 515/LXVII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 lutego  2024 r.    

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2024-2033 

została przyjęta. 

 

E.Bałdyga – ogłosił 10 minut przerwy. 

Przerwa 

E.Bałdyga – wznowił obrady LXVII sesji. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok.  

J.Janik omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.  
E.Bałdyga – czy są jakieś uwagi, pytania? 

Uwag i pytań nie było. 

J.Majdzik  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 13 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

„brak głosu”                                      1 radny (Karolina Książek) 

 

UCHWAŁA NR 516/LXVII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 lutego 2024 r.    

w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok została przyjęta. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi ora z zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska”. 

E.Bałdyga – projekt uchwały był omawiany na komisjach.  

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B.Jabłońska  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 517/LXVII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 lutego 2024 r.    

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi ora z zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Konopiska” została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy 

Konopiska”. 

E.Bałdyga – projekt uchwały był omawiany na komisjach.  

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

J.Majdzik  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”               1 radny 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 518/LXVII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 lutego 2024 r.    

w  sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Konopiska” została 

przyjęta. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych. 

E. Bałdyga - projekt uchwały był omawiany na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

B.Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”                      0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

                         

UCHWAŁA NR 519/LXVII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 lutego 2024 r.                   

w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników oraz 

kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Konopiska na lata 

2024-2030. 

E. Bałdyga - projekt uchwały był omawiany na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

J.Majdzik – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”                      0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

                         

UCHWAŁA NR 520/LXVII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 27 lutego 2024 r.                   

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Konopiska na lata 2024-2030 została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11. Sprawy różne i zapytania. 

E.Bałdyga – proszę o zgłaszanie zapytań. 
 

E.Bałdyga – mostki pomiędzy Hutkami a Rększowicami oraz na tzw. „żmijówce” są 
nieprzejezdne – proszę o ich udrożnienie. 

Wójt – rozeznamy temat. 

 

E.Bałdyga –czy jest możliwość montażu windy do pomieszczenia Koła Emerytów i Rencistów 

przy ul. Sportowej 1? 

Wójt – odbyło się spotkanie z projektantem ws. możliwości montażu windy. 

 

E.Bałdyga – proszę o ustawienie na terenie Centrum Odzieżowego w Konopiskach przenośnych 

toalet. 

Wójt – postaramy się, aby dwa Toi Toie pojawiły się na terenie centrum. 

 

J.Benesz –mostek na drodze „pod Górą”  wymaga naprawy. 

Wójt – rozeznamy temat. 

 

M.Poleszczuk – dziury na ul. Rolniczej w Aleksandrii zostały załatane jednakże proszę                            
o rozważenie wykonania nowej nakładki. 

Wójt – postaramy się podjąć temat i wykonać projekt budowlany. 

 

P.Wojciechowski – skrzyżowanie ul. Małej z ul. Golfową – prośba o ustawienie znaków 

drogowych. 

Wójt – ustawienie znaków drogowych wiąże się z wykonaniem organizacji ruchu. 

 

B.Jabłońska – zgłosiła sprawę niebezpiecznego pobocza przy zjeździe z wiaduktu A1                          

w kierunku Blachowni. 

Wójt – rozeznamy/sprawdzimy, gdyż ten temat jest nam znany. 

B.Jabłońska – złożyłam interpelację ws. dzikiego wysypiska śmieci. 

Wójt – odbyła się wizja lokalna i prowadzone jest postępowanie administracyjne. 

B.Jabłońska – kiedy nastąpi pozimowa naprawa dróg? 

Wójt – niebawem rozpoczniemy naprawę dróg. 

 

J.Majdzik – na jakim etapie jest przebudowa DW 908? 

Wójt – obecnie trwa spór pomiędzy ZDW a Przedsiębiorstwem Wodociągów w Częstochowie. 

 

J.Kromołowska – kiedy zostanie otwarty Dom Seniora w Konopiskach oraz jak będzie 

wyglądała rekrutacja uczestników? 
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M.Badora/wójt – 1 lipca 2024 r. nastąpi otwarcie Domu Seniora oraz znane będą wyniki 

konkursu, w którym gmina planuje pozyskać 4,8 mln zł. na funkcjonowanie placówki i pobyt 24 

osób do końca 2029 roku. W celu rekrutacja osób zostanie powołana komisja rekrutacyjna.                 

Główne założenia rekrutacji to: osoby powyżej 60-tego roku życia, zamieszkujące na terenie 

gminy oraz osoby wymagające wsparcia. 

 

M.Chudzik – zwrócił uwagę, iż ul. Miodowa w Aleksandrii jest w coraz gorszym stanie 

technicznym. 

 

R.Skoczylas – przy ul. Granicznej jest most, na którym non stop zapada się nawierzchnia.  

Wójt –proszę zwrócić na to uwagę w trakcie realizacji inwestycji dot. remontu dróg gminnych 

ul. Gwiezdnej, ul. Księżycowej i ul. Granicznej w Aleksandrii Drugiej. 

 

E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było 

 

Ad. 12. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Edward Bałdyga Przewodniczący Rady Gminy Konopiska 

podziękował za udział w sesji, zamknął obrady LXVII sesji Rady Gminy Konopiska. Sesja 

trwała do godz.1544. 

Protokół z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Niniejsza sesja była transmitowania i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz                

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie urzędu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

  Protokół sporządziła:                                                Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

 

 

   Agnieszka Rokosa                                                                        Edward Bałdyga 


